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HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Asta, Janni, Jonas, Stine 

1. Status Covid-19 (Tommy) 

(5 min) 
Vi er presset på personale pga corona-sygemeldingerne. Alle 
hjælper med at få løst dagen så godt som muligt. UVM har 
indtil nu meldt ud, at vi skal fortsætte under den normale 
bekendtgørelse. 
Men vi er glade for, at vi må være på skolen og ikke er hjemme 
til online-undervisning. 

2. Økonomi (Tommy) 
(15 min) 

Status på økonomi. 
Tommy orienterede om økonomien for 2022. 

3. SFO Lukkedage (Carsten) 
(5 min) 

 

Vedtagelse af SFO lukkedage. 
Vi skal placere 5 lukkedage næste skoleår – CB forslår 4 dage mellem 
jul og nytår og Kr. Himmelfart. 
I foråret var der lukket to ud af tre dage inden påske, hvordan 
fungerede det? 
Bestyrelsen beslutter, at der skal lukkes mellem jul og nytår. 

4. Bestyrelsesvalg (Sille) 
(45 min) 

Jeg har vedhæftet forslag til skriv om proces, med udgangspunkt i det 
planlægger vi forløbet. Jeg har også vedhæftet en zip-mappe 
materialer fra sidst. Dem kan vi lige kigge igennem. Desuden er der 
KK styrelsesvedtægt, vores forretningsorden og inspiration fra Skole 
og Forældre til kommunikation. 
Valgbestyrelsen består foreløbigt af Sille, Tommy og Neel, som 
arbejder videre med Silles oplæg ift datoer, flyers og videoer. Alle i 
bestyrelsen kigger efter oplagte kandidater. På næste 
bestyrelsesmøde ligger vi datoerne for valgprocessen fast ud fra 
valgbestyrelsens oplæg. 

5.  Kontaktforældremøde (Sille)  
(15 min) 

Vi skal fastsætte en dato for kontaktforældremøde og fordele roller 
mm. Skal/kan vi bruge det aktivt i forhold til valgt til 
skolebestyrelsen? Jeg har vedhæftet oprindeligt idéoplæg. 
Bestyrelsen vil gerne bruge kontaktforældremøde til også at gøre 
opmærksom på skolebestyrelsesvalg. Der arbejdes videre med det 
gode arbejde fra tidligere, som jo ikke blev anvendt pga nedlukning. 
Datoen for mødet bliver torsdag d. 21.4. Sille laver invitationer og 
skabelon til en nøglering, som produkt for dagen. 

6. Opsamling på forskellige løse 
tråde (Sille) 
(15 min) 

– Landsbypulje / løg, bordebænkesæt 
Sille leder videre efter borde/bænkesæt. Løgene købes og plantes til 
efteråret. 
– kommunikation 
Tommy, Neel og Sille har kigget på de tekniske udfordringer ift 
årsplaner. Og skolens tanke om brug af min uddannelse ift ugeplaner 
og årsplaner stemmer godt overens med forældrenes ønsker.  
– Vision 
Der bliver arbejdet på to parametre; skoleplanen, hvor vi er kommet 
godt i gang med videreudvikling af sidste års skoleplan. Vi arbejder 
med en ny didaktisk relationsmodel, som gerne skulle være stilladset 
for lærernes planlægning af undervisningen. Vi får hjælp ude fra til 



beskrivelse af værdierne, som et manifest. Så fortællingen Højelse 
Skole bliver mere klar, selvom vi godt kender den. Forhåbentlig er 
manifestet færdig inden sommerferien. 

7. NYT fra 
(10 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
Tommy er fortsat udlånt til 10.klasse frem til 1.3.  
SFO har to stillinger ude. Vi vil arbejde med, at medarbejderne både 
kan være i SFO 1 og SFO 2. De to nye er forhåbentlig ansat pr. 1.3. 
Vi prøver at lave overgangen mellem SFO1 og SFO 2 på en mere 
fleksibel og inkluderende måde. 
 

8. Punkter til næste møde 
(5 min) 

Skolebestyrelsesvalg 
Kontaktforældremøde 
”Julefrokost” 
 

9. Eventuelt 
(5 min) 

 

  

  

 


